
Sunndal kommune    

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Kommunestyresalen, Sunndal rådhus 

Dato: 18.10.2018 

Tidspunkt: 08:30 – 16:00 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ståle Refstie Ordfører AP 
Janne Merete Rimstad Seljebø Medlem AP 
Bjørn Røkkum Medlem AP 
Anisa Ali Aden Medlem AP 
Lusie Gjersvoll Medlem AP 
Malene Aaram Vike Medlem AP 
Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 
Trygve Stavik Medlem AP 
May Jorid Strand Medlem AP 
Sander Løken Berntsen Medlem AP 
Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 
Edgar Normann Gundersen Medlem AP 
Ole-Anders Andreassen Medlem AP 
Erling Outzen Medlem SV 
Jonas Bjørnson Koksvik Medlem SV 
Arne Christen Drøpping Medlem KRF 
Halvard G Hagen Medlem SP 
Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 
Einar Mo Medlem SP 
Eystein Endreson Opdøl Medlem SP 
Maja Solli Medlem V 
Tone Hustad Medlem H 
Stig Rune Andreassen Medlem FRP 
Erling Rød Medlem FRP 

 



Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Jonny Meland Medlem AP 
Arne Magne Rønningen Medlem AP 
Lill-Elin Vangen Medlem FRP 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Laila Rønningen Arne Magne Rønningen AP 
Christian Husby Lill-Elin Vangen FRP 

 
Merknader 

Vararepresentant Linn Rødset meldte forfall rett før møtet og ny vara ble ikke innkalt. 

 

Tillitsvalgte møtte under hele møtet representert med hovedtillitsvalgt Gerda Sporsem Lervik, 
Sonja Heggem og Maria Santana Berg. 

 

Kultursjef Ole Magne Ansnes la fram sin presentasjon via Skype. 

 

Permisjon: 

Representanten Erling Rød søkte om og fikk innvilget permisjon fra kl 13.30.  Han deltok i 
budsjettkonferansen til og med presentasjonen fra pleie- og omsorgstjenesten. 

 

Dagsorden: 

1. Innledning og status v/rådmann Randi Dyrnes 
2. Demografi og utviklingstrekk v/assisterende rådmann Harriet Berntsen 
3. Økonomiske rammevilkår og investeringer v/økonomisjef Andrea Fivelstad 
4. Skole- og barnehagebruksplan for Sunndal kommune – rapport utarbeidet av KS 

KONSULENT ble lagt fram ved prosjektleder Marlen Faannessen og Dag Langfjæran. 
Rapporten sendes ut sammen med protokollen.  

5. Tjenestelederne presenterte sin årsplaner for 2019. 
6. Tillitsvalgte – hovedtillitsvalgt Gerda Sporsem Lervik la fram en felles uttalelse på 

vegne av Norsk sykepleieforbund, Skolenes Landsforbund, Utdanningsforbundet, 
Fagforbundet og vernetjenesten. 

7. Votering og vedtak i sak  76/18. 

 
  



 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Harriet Berntsen Assisterende rådmann - møtte under hele møtet 
Andrea Fivelstad Økonomisjef – møtte under hele møtet 
Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – møtte under hele møtet 
Ildri Solbakk Personalsjef – møtte under hele møtet 
Liv Ingrid Horvli Skolesjef – møtte under hele møtet 
Mona Reinset Barnehagesjef - møtte under hele møtet 
Anne Berit Vullum Pleie- og omsorgssjef – møtte under hele møtet 
Eilif Lervik Teknisk sjef – møtte under hele møtet 
Britt Iren Bæverfjord Helsesjef – møtte under hele møtet 
Anne Kari Grimstad Sjef NAV Sunndal – møtte under hele møtet 

 

 

Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Tove Røsdal 
møtesekretær 

 

 

Underskrift: 

Bekrefter med underskrift at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som ble vedtatt 
på møtet. 

 

 

___________________                          ________________                      _______________ 

Stig Rune Andreassen                                   Ståle Refstie   Lusie Gjersvoll 
ordfører 

  



Saksliste 
 

Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

PS 76/18 Budsjett 2019 og økonomiplan 20120 - 2022.  
Rådmannens foreløpige forslag datert 11.10.2018 

 2018/1941 

 
  



 

PS 76/18 Budsjett 2019 og økonomiplan 20120 - 2022.  Rådmannens 
foreløpige forslag datert 11.10.2018 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram uten innstilling. 

 

Behandling i Kommunestyret - 18.10.2018  

Ordfører Ståle Refstie (AP) satte fram følgende forslag til vedtak: 

Kommunestyret tar rådmannens forslag til budsjettrammer, budsjett 2019 og økonomiplan 2020 
– 2022 til orientering, som utgangspunkt for rådmannens videre arbeid. 

 

Ordførerens framsatte forslag ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak 

Kommunestyret tar rådmannens forslag til budsjettrammer, budsjett 2019 og økonomiplan 2020 
– 2022 til orientering, som utgangspunkt for rådmannens videre arbeid. 

 


